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1. Har det inom Vård och omsorgs verksamhetsområde genomförts någon utbildning om barnkonventionen? Finns 
det fortlöpande utbildningsinsatser?
Svar:
Under förra mandatperioden hölls en utbildning i nämnden.
Handläggarna inom enheten för myndighetsutövning har fått utbildning och chef för enheten har kontinuerlig 
kompetensutveckling och uppföljning på individnivå för att säkerställa att lagar och riktlinjer följs på ett korrekt sätt.
Biståndshandläggarna har alltid barnperspektivet i beaktande i sina utredningar och bedömningar.
2. Har det givits någon extern information om barnkonventionen? Finns det fortlöpande informationsinsatser?
Svar:
Nej, det är ett utvecklingsområde inom nämndens ansvarsområde.
3. Har Vård och omsorgsnämnden fastställt någon policy eller handledning rörande hur barnkonventionen och 
barnets bästa skall beaktas.
Svar: 
Nej, nämnden har inte fastställt någon policy eller handledning.
Förvaltningen har ett aktuellt arbete tillsammans med kommunlex om en utbildning och hur och hur arbetet kan 
utvecklas just kring utredningar inför beslut. Biståndshandläggarna har en bra kännedom om detta men förvaltningen 
ser att en fördjupad kunskap behöver tillskapas.
4. Vilka brister finns det, enligt din uppfattning, hos Vård och omsorgsnämnden och inom Vård och 
omsorgsförvaltningen vad gäller att följa barnkonventionen?
Svar:
Aktuella och identifierade utvecklingsområden är:
Behov av fördjupad kunskap hos biståndshandläggarna.
Säkra systematik i handläggning och dokumentation.
Förnyad utbildning för nämnden.
Återuppta beaktandet i samtliga handlingar/ärenden som hanteras av vård och omsorgsnämnden.
Informera om barnkonventionen och våra skyldigheter både internt och externt.
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